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Protokół Nr XLV/14 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 4 listopada 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godzinie 11:00 otworzył  

XLV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Poza tym w posiedzeniu uczestniczyli: Radni Rady Powiatu w Pile Stanisław Jendrzejewski, 

Kazimierz Wasiak, Jan Marek Pikulik, Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak, Zastępca 

Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński, Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska, 

Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych: Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury  

w Łobżenicy Paweł Berndt, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek 

Połczyński, Dyrektor Gimnazjum im. Jana Pawła II w Łobżenicy Hanna Król-Synoradzka, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy Renata 

Grochowska, Wicedyrektor Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej  

w Łobżenicy Marzena Bijowska, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Wiktorówku Ewa Kaczmarek, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Luchowie Jadwiga 

Szuszkiewicz, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Fanianowie Maria Pirecka, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Kawalerów 

Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie Małym Iwona Pszeniczka, a także Radca Prawny Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, Pełnomocnik Burmistrza Łobżenicy  

d/s Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Uzależnień Michał Daniel, 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Karol Tatera, sołtysi, mieszkańcy oraz 

przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 
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W dalszej części Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania 

jednogłośnie przyjęła protokół Nr XLIV/14 z obrad sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy  

w dniu 12 września 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XLV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Następnie zapytał, czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad. 

Wobec braku uwag porządek obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Rozpatrzenie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych oraz o wynikach 

nauczania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2014-2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2014 roku na remont 

zabytków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2015 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty od posiadania psów na 2015 

rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie 

podejmowania inwestycji. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenica - rejon ul. Ogrodowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Wiktorówko. 
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15. Rozpatrzenie projektu Programu Współpracy Gminy Łobżenica z Organizacjami 

Pozarządowymi na 2015 rok. 

16. Rozpatrzenie projektu Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości lokalowych 

położonych przy Placu Wolności 1 w Łobżenicy. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Sikorskiego 11 w Łobżenicy. 

20. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza oraz 

kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

21. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

22. Wolne głosy i wnioski. 

23. Podsumowanie VI kadencji Rady Miejskiej w Łobżenicy w latach 2010-2014. 

24. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Eugeniusza Cerlaka o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że do sprzedaży zostały przygotowane następujące lokale mieszkalne: 

- przy ulicy Sportowej 28 w Łobżenicy - 3 lokale, 

- przy ulicy Wyrzyskiej 11 w Łobżenicy - 1 lokal, 

- w Dźwiersznie Wielkim 5 - 4 lokale. 

Powiedział, że wydano zarządzenie w sprawie przeznaczenia powyższych lokali do zbycia.  

W najbliższym czasie dojdzie do podpisania aktów notarialnych. 

Pan Burmistrz oznajmił, że wydał decyzję o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności dla następujących nieruchomości: 

- Dźwierszno Małe, działka nr 153/11 na kwotę 5 954,00 zł, 

- Kruszki, działka nr 399/5 na kwotę 6 655,00 zł, 

- ulica Łączna 1 w Łobżenicy, działki nr 278/1 i 279/1 na łączną kwotę 7 362,00 zł, 
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- ulica Powstańców Śląskich w Łobżenicy, działka nr 211 na kwotę 7 454,00 zł. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w dniu 10 października br. odbył się pierwszy 

przetarg nieograniczony na sprzedaż: 

- lokalu mieszkalnego położonego w budynku przy Placu Wolności 14 w Łobżenicy, 

- lokalu użytkowego znajdującego się w budynku przy ul. Wyrzyskiej 11 w Łobżenicy, 

- lokalu użytkowego położonego w miejscowości Ferdynandowo 7. 

Oświadczył, że przetarg nie został rozstrzygnięty z powodu braku osób chętnych na kupno 

lokali. Powiedział, że do sprzedaży została przeznaczona również działka położona przy  

ul. Wodnej w Łobżenicy o powierzchni 60 m
2
. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w okresie sprawozdawczym został 

rozstrzygnięty przetarg na remont stadionu sportowego im. Alojzego Graja. Wybrano ofertę 

firmy P.H.U. INSTAL - Złotów Marcin Kilichowski - 1 080 043,43 zł. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 1 listopada br. pani Władysława Tylak obchodziła setne 

urodziny. Poinformował o zakończeniu „etapu wojewódzkiego szóstej edycji konkursu 

Przyjazna wieś na najlepszy produkt w zakresie infrastruktury zrealizowany na terenach 

wiejskich przy wsparciu środków unijnych”. Oznajmił, że „projekt pod tytułem Rewitalizacja 

wieży ciśnień w Łobżenicy wraz z zagospodarowaniem terenu przyległego znalazł się  

w gronie laureatów tegorocznego konkursu w Województwie Wielkopolskim”. Burmistrz 

Łobżenicy wyraził zadowolenie z powyższego faktu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 5  

Radny Rady Powiatu w Pile Jan Marek Pikulik 

Poinformował, że obowiązki zawodowe uniemożliwiły udział radnej Bogusławy 

Jagodzińskiej w obradach dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. 

Oznajmił, że podczas sesji Rady Powiatu w dniu 30 października br. została rozpatrzona 

informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Poznaniu - Delegatura   
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w Pile o stanie środowiska na terenie Powiatu Pilskiego w 2013 r. Z dokumentu wynika, że 

stan środowiska naturalnego nie pogarsza się. Jednostki samorządu terytorialnego powinny 

jednak zwrócić większą uwagę na rozwój i promocję odnawialnych źródeł energii. 

Radny Jan Marek Pikulik powiedział, że podczas sesji Rady Powiatu omówiono informację 

Powiatowego Zarządu Dróg w Pile o przygotowaniu do zimowego utrzymania dróg 

powiatowych. Oświadczył, że pan Kazimierz Wasiak zwrócił uwagę Dyrektorowi 

Powiatowego Zarządu Dróg na odśnieżanie newralgicznych miejsc na terenie Gminy 

Łobżenica, np. „górki liszkowskiej”.  

Radny Jan Marek Pikulik oznajmił, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Pilskiego za rok szkolny 2013/2014 została opracowana w sposób bardzo 

szczegółowy. Powiedział, że poziom nauczania w szkołach ponadgimnazjalnych 

prowadzonych przez Powiat nie jest zły. 

Następnie poinformował, że na sesji Rady Powiatu w dniu 30 października podjęto uchwałę: 

- w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Pile, 

- w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach strzeżonych 

pojazdów usuniętych z dróg oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 

usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu obowiązujących w 2015 roku, 

- w sprawie wyboru biegłego rewidenta do  przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego Szpitala Specjalistycznego w Pile, 

- zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu Szpitalowi Specjalistycznemu w Pile  

im. Stanisława Staszica, 

- w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Piła, 

- w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat Pilski od Gminy Piła darowizny 

nieruchomości położonych w Pile przy ul. Dąbrowskiego, 

- w sprawie zasad przyznawania, przekazywania i rozliczania dotacji podmiotowych  

z budżetu Powiatu Pilskiego dla samorządowych instytucji kultury, 

- w sprawie przyjęcia na rok 2015 Rocznego Programu Współpracy Powiatu Pilskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pilskiego na lata 2014-2023, 

- zmieniającą budżet Powiatu na 2014 rok. 

Ponadto zostały przedstawione informacje na temat analizy oświadczeń majątkowych. 
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Radny Jan Marek Pikulik przypomniał, że budowa drogi Kruszki-Kijaszkowo nie jest ujęta  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Pilskiego. Dodał, że ostatnia sesja Rady 

Powiatu odbędzie się w dniu 12 listopada 2014 r.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poprosił o uszczegółowienie informacji na temat kolejności odśnieżania dróg powiatowych. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Jan Marek Pikulik 

Poinformował, że podstawowym kryterium zaliczania dróg do poszczególnych standardów 

jest między innymi rodzaj nawierzchni jezdni, natężenie ruchu drogowego, funkcja drogi. 

„Wszystkie te kategorie cząstkowe wpływające na kategorię odśnieżania  

i zimowego utrzymania są zgodne z przyjętymi w kraju zasadami oraz wytycznymi 

wypracowanymi przez Instytut Badawczy Dróg i Mostów na zlecenie Generalnej Dyrekcji 

Dróg Publicznych”. Radny Jan Marek Pikulik oznajmił, że 91 km dróg powiatowych zostało 

zakwalifikowanych do czwartej kategorii zimowego utrzymania dróg, 259 km do piątej 

kategorii, a 26 km do szóstej kategorii. Zwrócił uwagę na zalety wyposażenia pojazdów do 

odśnieżania dróg w urządzenia typu GPS. 

 

Ad. 6  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że zgodnie z zapisami ustawy o systemie oświaty rada gminy rozpatruje 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych. Odpowiednie materiały zostały doręczone 

radnym. Były one przedmiotem analizy podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. 

Następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony 

Zdrowia Zdzisławę Bosak o przedstawienie opinii w powyższej sprawie. 

 

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Przedstawiła stanowisko Komisji Oświaty na temat informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2013/2014 - załącznik numer 4 do 

protokołu. 

Poinformowała, że w roku szkolnym 2013/2014 do szkół uczęszczało 980 uczniów,  

a wychowaniem przedszkolnym objętych było 301 dzieci. Liczba etatów nauczycieli to 137. 
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Do jednostek oświatowych podległych Gminie należą gimnazjum, przedszkole oraz pięć 

szkół podstawowych wraz z oddziałami przedszkolnymi. 

Zwróciła uwagę na dobry poziom wykształcenia nauczycieli. Stwierdziła, że „Gmina w miarę 

swoich możliwości finansowych dba o bazę lokalową szkół i ich wyposażenie”. Dostrzegła 

brak sal gimnastycznych.  

Przewodnicząca Komisji Zdzisława Bosak powiedziała, że „w roku szkolnym 2013/2014 

najwyższy wynik nauczania, powyżej średniej krajowej, uzyskała Szkoła Podstawowa  

w Luchowie, natomiast Szkoła Podstawowa w Łobżenicy uzyskała wynik powyżej średniej 

Gminy”. W łobżenickim Gimnazjum wyniki powyżej średniej krajowej uzyskano podczas 

egzaminów z języka angielskiego w zakresie rozszerzonym oraz z języka niemieckiego  

w zakresie podstawowym. Na wyniki nauczania mają wpływ różne czynniki. Ewaluacje 

przeprowadzone w szkołach na terenie Gminy wypadły dobrze.  

Oznajmiła, że szkoły nie ograniczają się tylko do realizacji zadań związanych z nauczaniem. 

Współpracują one z różnymi organizacjami. Uczniowie z ubogich rodzin otrzymują wsparcie 

w postaci posiłków, stypendiów i środków na zakup podręczników. Gmina wywiązuje się  

z obowiązku dowożenia uczniów do szkół.  

Przewodnicząca Komisji Zdzisława Bosak stwierdziła, że „Gmina wywiązała się z realizacji 

zadań oświatowych w oparciu o subwencję oświatową, która wyniosła w roku 2013 -  

8 mln 613 tys. zł (200 tys. mniej niż w roku 2012) oraz środki własne na kwotę 1 mln 649  

tys. zł. Zrealizowano także wniosek Komisji z poprzedniego roku i zorganizowano 

dożywianie w Szkole Podstawowej w Fanianowie”. Dodała, że Komisja przyjęła informację  

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2013/2014. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że przedstawione materiały ukazują różne aspekty funkcjonowania szkół. 

Oznajmił, że subwencja oświatowa nie wystarcza na pokrycie wszystkich wydatków. 

Brakujące środki pochodzą z budżetu Gminy. Poinformował, że nauczyciel dyplomowany 

zarabia około 5 000,00 zł, a nauczyciel stażysta około 2 700,00 zł. Stwierdził, że wzrastają 

kwalifikacje nauczycieli.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził nadzieję, że wyniki nauczania w Gminie 

Łobżenica będą na poziomie średniej krajowej. Zwrócił uwagę na rolę szkoły w procesie 

wychowania.  

Podziękował dyrektorom placówek oświatowych za wykonaną pracę. Dodał, że szkoły  

z terenu Gminy uczestniczą w różnego typu projektach zewnętrznych. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 

2013/2014. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2013/2014, 

która stanowi załącznik numer 5 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie: 

„Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GMINY ŁOBŻENICA na lata 2014-2024”. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: XLV/313/14 sprawie: „Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GMINY 

ŁOBŻENICA na lata 2014-2024”, która stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok” 

był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: XLV/314/14 sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok”, która 

stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 
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Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na remont zabytków dotyczy 

Sanktuarium Maryjnego w Górce Klasztornej. Powiedział, że Gmina Łobżenica jest 

pośrednikiem w przekazaniu dotacji od Powiatu Pilskiego (70 000,00 zł) oraz Gminy Lipka  

(5 000,00 zł).  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: XLV/315/14 sprawie: Udzielenia dotacji w 2014 roku na remont zabytków: Kościoła 

p. w. NM Panny Niepokalanej Poczętej, Sanktuarium Maryjne w Górce Klasztornej, 

Gmina Łobżenica  

Uchwała stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że projekt uchwały w sprawie: „Określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie GMINY ŁOBŻENCA na 2015 rok” był przedmiotem analizy 

Komisji Rady Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie 

obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: XLV/316/14 sprawie: „Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie GMINY ŁOBŻENCA na 2015 rok”, która stanowi załącznik numer 9 do 

protokołu. 
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Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że uchwała w sprawie: „Określenia wysokości opłaty od posiadania psów” jest 

podejmowana na podstawie ustawy o podatkach i opłatach lokalnych.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: XLV/317/14 sprawie: „Określenia wysokości opłaty od posiadania psów”, która 

stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że projekt uchwały w sprawie: „Zaciągnięcia zobowiązania w zakresie 

podejmowania inwestycji” dotyczy zagospodarowania nabrzeża rzeki Łobżonki. Następnie 

otworzył dyskusję w powyższej kwestii. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poinformowała, że w uzasadnieniu projektu uchwały znajduje się zapis mówiący o propozycji 

wykonania wylewki z nawierzchni asfaltowej. Powiedziała, że podczas posiedzenia Komisji 

Oświaty radni byli przeciwni położeniu nawierzchni asfaltowej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Oznajmił, że kwestia rodzaju nawierzchni ciągu spacerowo-rowerowego wzdłuż rzeki 

Łobżonki nie została jeszcze rozstrzygnięta. Dodał, że w powyższej sprawie muszą 

wypowiedzieć się specjaliści.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Powiedziała, że pan Pluta obserwuje obsuwanie się gruntu na terenie planowanej inwestycji. 
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Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Opowiedział się za położeniem kostki brukowej. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poparł stanowisko pana Burmistrza. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

Zaproponował nawierzchnię szutrową.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej  

i Porządku Tomasz Kupczyk 

Stwierdził, że decyzję o rodzaju nawierzchni podejmie Rada Miejska w następnej kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że jest przeciwny położeniu asfaltu. Zasugerował nawierzchnię szutrową. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Zwrócił uwagę na utrudniony przejazd wózkiem po nawierzchni szutrowej. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że oprócz drogi prowadzącej wzdłuż rzeki Łobżonki istnieją inne możliwości 

dojazdu do sadu pana Pluty. Stwierdził, że należy porozmawiać o tym z panem Plutą. 

Opowiedział się za położeniem kostki brukowej. Dodał, że powyższą propozycję należy 

skonsultować ze specjalistami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oświadczył, że zdanie o nawierzchni asfaltowej zostanie wykreślone z uzasadnienia uchwały. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: „Zaciągnięcia zobowiązania  

w zakresie podejmowania inwestycji”. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: XLV/318/14 sprawie: „Zaciągnięcia zobowiązania w zakresie podejmowania 

inwestycji”, która stanowi załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że procedura planistyczna obejmuje długi okres czasu. Oznajmił, że projekt 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenica – 

rejon ul. Ogrodowej został poddany konsultacjom. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tej sprawie. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLV/319/14 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenica – rejon ul. Ogrodowej, która stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Wiktorówko. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Wyraziła wątpliwości co do dalszego rozwoju firmy „Bajpros” w Wiktorówku. Zwróciła 

uwagę na problemy z wypłatą pensji dla pracowników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że informacje przedstawione przez radną Zdzisławę Bosak są niepokojące. 

Oznajmił, że plan zagospodarowania przestrzennego będzie obowiązywał niezależnie od 

właściciela gruntów w Wiktorówku. 
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Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Wiktorówko. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” 

oraz  1 głosem „wstrzymującym się”, podjęła Uchwałę Nr XLV/320/14 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Wiktorówko, która stanowi 

załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt „Programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami 

pozarządowymi wymienionymi w art.3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2015 rok” został poddany konsultacjom. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Oznajmiła, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt programu współpracy 

Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi na 2015 rok. Stwierdziła, że dotyczy on 

wielu dziedzin funkcjonowania Gminy oraz stwarza szerokie możliwości do współpracy ze 

stowarzyszeniami. 

Następnie powiedziała, że w projekcie programu zostały uwzględnione wnioski Komisji 

Oświaty „z poprzedniego roku dotyczące częstszych konsultacji z organizacjami 

pozarządowymi oraz umożliwienia korzystania nieodpłatnie z obiektów Gminy Łobżenica 

przez organizacje pozarządowe w ramach swojej działalności statutowej”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi wymienionymi  

w art.3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLV/321/14 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Łobżenica  
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z organizacjami pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok”, która stanowi załącznik numer 14 

do protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Zdzisławę Bosak o przedstawienie opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Powiedziała, że Komisja Oświaty wnioskuje o dodanie w rozdziale III Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2015 dwóch punktów dotyczących: 

- przeprowadzenia szkolenia wśród właścicieli i sprzedawców sklepów z artykułami 

monopolowymi w zakresie znajomości ustawy o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, 

- opracowania i przeprowadzenia ankiety wśród młodzieży gimnazjalnej dotyczącej 

narkomanii i środków psychoaktywnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie wniosek dotyczący wprowadzenia do rozdziału III, podrozdziału IV 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015 punktu ósmego o następującej treści: opracowanie  

i przeprowadzenie ankiety wśród młodzieży gimnazjalnej dotyczącej narkomanii i środków 

psychoaktywnych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższy 

wniosek.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie wniosek o uwzględnienie w rozdziale III, podrozdziale II, punkcie 5 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015 następującego zadania: przeprowadzenie szkolenia 

wśród właścicieli i sprzedawców sklepów z artykułami monopolowymi w zakresie 

znajomości ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższy 

wniosek.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015 

wraz z przyjętymi poprawkami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLV/322/14 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2015, która stanowi załącznik numer 15 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Łobżenica był rozpatrywany podczas posiedzeń Komisji Rady 

Miejskiej. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLV/323/14 w sprawie obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik numer 16 do 

protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do zbycia nieruchomości lokalowych przy Pl. Wolności 1 w Łobżenicy, 

stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLV/324/14 w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości lokalowych przy  

Pl. Wolności 1 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 17 do protokołu. 

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 

zbycia nieruchomości lokalowych przy ul. Sikorskiego 11 w Łobżenicy, stanowiących 

własność Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLV/325/14 w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości lokalowych przy  

ul. Sikorskiego 11 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 18 do protokołu. 
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Ad. 20 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że punkt obrad dotyczący przedstawienia informacji o oświadczeniach 

majątkowych radnych, Burmistrza i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 

będzie realizowany w dwóch częściach: jawnej i niejawnej z powodu zachowania tajemnicy 

skarbowej. 

 

Część jawna 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił informację na temat analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 19 do protokołu. 

Oznajmił, że radni składali dwukrotnie oświadczenia majątkowe:  

- w terminie do 30 kwietnia 2014 r. - według stanu na koniec 2013 r., 

- na dwa miesiące przed upływem kadencji - według stanu na dzień 20 września 2014 r. 

Powiedział, że „wszyscy zobowiązani radni złożyli wymagane oświadczenia  

w przewidzianym terminie”. Przewodniczący Rady Miejskiej porównał informacje zawarte  

w oświadczeniach z danymi za 2012 rok i nie stwierdził „braków, rozbieżności, zatajenia 

bądź podania nieprawdy”. W związku z powyższym nie było podstaw do podjęcia przez 

uprawnione organy czynności sprawdzających. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że wszystkie zobowiązane osoby złożyły oświadczenia majątkowe w terminie. 

Pan Burmistrz nie miał zastrzeżeń do złożonych dokumentów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił informację Wojewody Wielkopolskiego na temat wyników analizy oświadczeń 

majątkowych Burmistrza Łobżenicy oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej, która stanowi 

załącznik numer 20 do protokołu.  

Oświadczenia zostały złożone w terminie. Nie stwierdzono w nich nieprawidłowości. 
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Część niejawna 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przystąpił do wyłączenia jawności sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Poprosił o pozostanie 

na sali Burmistrza Łobżenicy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, Radnych Rady 

Miejskiej oraz protokolanta. 

Następnie przedstawił informację Urzędu Skarbowego na temat wyników oświadczeń 

majątkowych radnych, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych i osób wydających 

decyzje w imieniu Burmistrza. Powyższe materiały stanowią załączniki numer 21 i 22 do 

protokołu. 

 

Ad. 21 

 

W tym punkcie obrad nie zabrano głosu. 

 

Ad. 22 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poinformowała, że pani Emilia Płatników, zamieszkała w lokalu socjalnym w Witrogoszczy, 

zwróciła się w dniu 8 sierpnia br. z prośbą do pana Burmistrza o wymianę zaworu wody.  

W dniu 22 lipca br. doszło do zalania mieszkania pani Płatników. W przypadku kolejnej 

awarii chciałaby ona mieć możliwość natychmiastowego odcięcia dopływu wody. Pani 

Płatników nie otrzymała odpowiedzi na powyższe pismo. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że sprawdzi, czy do Urzędu Miejskiego wpłynęło pismo od pani Płatników.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła, że na sesji w dniu 28 lutego br. wnioskowała o przeniesienie lampy 

zlokalizowanej przy ulicy Dąbrowskiego 1c na słup znajdujący się przy ulicy Dąbrowskiego 

pomiędzy posesjami nr 6 i 8. Powiedziała, że do dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi 

od władz Gminy w powyższej sprawie. Oświadczyła, że koszt przeniesienia lampy nie jest 

duży. 

Radna Bronisława Mazurek wnioskowała również o zamontowanie progu zwalniającego na 

ulicy Jodłowej w Łobżenicy. Poprosiła o udzielanie odpowiedzi przez pana Burmistrza na 

wnioski składane przez mieszkańców.  
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Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że koszty przeniesienia lampy na ulicy Dąbrowskiego oraz zamontowania 

progu zwalniającego na ulicy Jodłowej zostaną ujęte w projekcie budżetu Gminy na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Dostrzegł potrzebę naprawy witacza znajdującego się w Walentynowie. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zaproponowała przeniesienie wspomnianego witacza w bardziej widoczne miejsce. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że „witacz został tymczasowo zabezpieczony prostownikami”. Oznajmił, że 

uszkodzenia nie powstały w wyniku uderzenia pojazdu. Dodał, że witacz zostanie 

przywrócony do pierwotnego stanu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że powstaje specjalny program dla seniorów na lata 2015-2020 o nazwie 

„Senior wigor”. Oznajmił, że projekt ten wpisuje się w realizację strategii wsparcia osób 

starszych w Gminie Łobżenica. 

Powiedział, że program „Senior wigor” przewiduje możliwość uzyskania dofinansowania  

w wysokości do 100 000,00 zł na doposażenie i dostosowanie pomieszczeń w celu 

prowadzenia rehabilitacji i świadczenia usług opiekuńczych. Zasugerował wykorzystanie  

w celu realizacji powyższego projektu świetlic wiejskich oraz pustostanów na terenie 

Łobżenicy. 

Radny Piotr Łosoś zaproponował zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2015 rok  środków na 

realizację programu „Senior wigor”. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Stwierdził, że warto zainteresować się programem dla seniorów. Dodał, że w ramach 

powyższego projektu istnieje możliwość dostosowania budynków świetlic dla potrzeb osób 

niepełnosprawnych. 
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Pan Marcin Pikulik 

Powiedział, że na przystanku autobusowym znajdują się plakaty dyskoteki Genesis. Zapytał, 

kto zezwolił na ich wywieszenie. Stwierdził, że w Gminnym Centrum Kultury brakuje 

„samochodu do nagłośnienia”. Dostrzegł potrzebę zakupu nowego ciągnika dla pracowników 

interwencyjnych zatrudnionych w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica. Dociekał również, 

kiedy zostanie przeprowadzony remont drogi do Piesna i Liszkowa. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Oznajmił, że dostrzega potrzebę zakupu nowego ciągnika dla Urzędu Miejskiego. Powiedział 

„myślę, że przyjdzie taki czas, że Gmina nie będzie zajmowała się tym sprzątaniem”. 

Powyższe uzależnione jest od możliwości finansowych Gminy. 

Poinformował, że trasy do Piesna i Liszkowa są drogami powiatowymi. Oświadczył, że 

pytanie pana Pikulika dotyczące dróg zostanie przekazane panu Staroście. 

Następnie pan Burmistrz powiedział, że ogłoszenia rozwieszane są w wielu miejscach. 

Oznajmił, że na umieszczenie plakatu wyborczego potrzebna jest zgoda właściciela obiektu. 

Dodał, że firma Enea wydaje za odpłatnością pozwolenia na umieszczenie ogłoszenia na 

słupie energetycznym. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Dostrzegł potrzebę remontu drogi wojewódzkiej nr 242 na odcinku od Luchowa do 

Dźwierszna. Zwrócił uwagę na zniszczone krawędzie drogi, co powoduje trudności  

w wyprzedzaniu i mijaniu pojazdów. 

  

Odpowiedzi na sesji udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że „najgorszy odcinek pobocza został wyrównany”. Stwierdził, że droga 

wojewódzka nr 242 wymaga remontu. Poprosił pana Burmistrza o podjęcie działań w celu 

dokonania niezbędnych napraw. 

 

Odpowiedź została uzupełniona przez Burmistrza Łobżenicy Eugeniusza Cerlaka 

Oznajmił, że według posiadanych informacji Wielkopolski Zarząd Dróg Wojewódzkich 

zamierza w 2015 r. przeprowadzić remont drogi nr 242 na obszarze Luchowa.  

 

Pan Marcin Pikulik 

Zwrócił uwagę na zły stan budynku przy ul. Dąbrowskiego 2 w Łobżenicy. 
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Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że sprawa budynku przy ul. Dąbrowskiego 2 została zgłoszona do Inspektora 

Nadzoru Budowlanego. Powiedział, że właścicielem tego obiektu jest osoba prywatna. Dodał, 

że „Gmina nie może ingerować w własność prywatną”. 

 

Ad. 23 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że „Rada Miejska dobrze wykorzystała swój czas. Osiągnięty poziom realizacji 

zadań Gminy daje powody do dumy i satysfakcji”. Poinformował, że w ciągu ostatnich 

czterech lat wydano prawie 131 000 000,00 zł, w tym około 31 100 000,00 zł na zadania 

inwestycyjne. Wymienił najważniejsze przedsięwzięcia: 

- kanalizacja sanitarna i modernizacja oczyszczalni ścieków, 

- wodociągi i stacje uzdatniania, 

- kanalizacja deszczowa, 

- ulice miejskie i osiedlowe, 

- drogi wiejskie, chodniki, ścieżki rowerowe, 

- rewitalizacja wieży ciśnień, 

- świetlice wiejskie, place zabaw, tereny rekreacyjne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy powiedział, że Gmina realizowała inwestycje 

przy wsparciu środków zewnętrznych. Uzyskano dofinansowanie w ramach 21 projektów na 

łączną kwotę około 13 500 000,00 zł.  

Pozytywnie ocenił pracę radnych. „Rada potrafiła prawidłowo współpracować w realizacji 

zadań z Burmistrzem i innymi instytucjami wykonującymi zadania Gminy”. 

Następnie powiedział, że w trakcie kadencji odbyło się 45 sesji, na których podjęto  

325 uchwał dotyczących różnych dziedzin funkcjonowania Gminy. Złożono 447 interpelacji. 

Komisje Rady Miejskiej wypracowały 366 wniosków. Komisja Finansowa odbyła  

54 posiedzenia, Komisja Rolnictwa 63 posiedzenia, Komisja Oświaty 68 posiedzeń, Komisja 

Rewizyjna 54 posiedzenia, a Doraźna Komisja Statutowa 10 posiedzeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poinformował, że organ stanowiący liczył  

15 osób. Zmarłego w trakcie kadencji radnego Andrzeja Mojsiewicza zastąpiła radna 

Bronisława Mazurek.  

Podziękował za współpracę radnym, panu Burmistrzowi, Zastępcy Burmistrza, pani Skarbnik, 

dyrektorom jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysom, przedstawicielom samorządu 

powiatowego i wojewódzkiego oraz pracownikom Biura Rady. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy dodał, że starał się dobrze wykonywać swoje 

obowiązki. Życzył sukcesów w najbliższych wyborach samorządowych. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że obecna kadencja była najtrudniejszą z dotychczasowych. W tym okresie 

zrealizowano dużą liczbę przedsięwzięć. Donosy składane na pana Burmistrza dotyczące 

realizacji inwestycji okazały się bezpodstawne.  

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że dzięki wsparciu wielu osób Gmina uniknęła płacenia kar  

z tytułu braku kanalizacji. Zostały one umorzone. Stwierdził, że wysokość kar byłaby bardzo 

dotkliwa dla budżetu Gminy. Wyraził zadowolenie z powstania kanalizacji na terenie 

Łobżenicy i okolicznych wsi.  

Zwrócił uwagę na dobrze funkcjonujący Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Łobżenicy. Powiedział, że liczba imprez organizowanych przez Gminne Centrum Kultury 

jest prawdopodobnie zbyt duża. 

Następnie pan Burmistrz podziękował za współpracę Przewodniczącemu Rady Miejskiej, 

pozostałym radnym, sołtysom, radom sołeckim, policji, radnym powiatowym, Zastępcy 

Burmistrza, pani Skarbnik, dyrektorom jednostek organizacyjnych Gminy i przedstawicielom 

mediów. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Złożył podziękowania wszystkim osobom, z którymi współpracował. Pozytywnie ocenił 

relacje z radnymi. Powiedział, że procedura związana z zatwierdzeniem odznaczeń 

„Zasłużony dla Gminy Łobżenica” nie została jeszcze zakończona. Poinformował, że wina 

leży po stronie Komisji Heraldycznej. Dostrzegł potrzebę remontów dróg na terenach 

wiejskich. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Podziękowała za współpracę osobom obecnym w sali obrad. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Stanisław Jendrzejewski 

Powiedział, że radni powiatowi, pomimo znajdowania się w opozycji, podejmowali działania 

na rzecz Gminy Łobżenica. Oznajmił, że nie doszło do realizacji budowy drogi Kruszki-

Kijaszkowo. Inwestycja ta została wykreślona z Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pilskiego. 
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Radny Stanisław Jendrzejewski wyraził zadowolenie z poprawienia się warunków w Domach 

Pomocy Społecznej w Dębnie i Chlebnie, poprawy jakości części dróg powiatowych, rozwoju 

placówek oświatowych. Złożył podziękowania wszystkim osobom, z którymi współpracował. 

 

O godzinie 13:40 salę obrad opuścił Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak, zmniejszając liczbę radnych do 14 osób. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Fanianowie Maria Pirecka  

Złożyła w imieniu dyrektorów placówek oświatowych i Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Obsługi Szkół podziękowania radnym oraz władzom Gminy za troskę i dbałość o jednostki 

oświatowe. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Podziękowała za współpracę radnym. 

 

Następnie Burmistrz Łobżenicy wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli 

pamiątkowe podziękowania dla radnych oraz wyróżnionych osób.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że obecna kadencja Rady Miejskiej zakończy się 21 listopada 2014 r.  

 

Ad. 24 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Edward Starszak o godzinie 13:59 zakończył obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Edward Starszak 


